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Komise volnočasových aktivit (KVA) 

 
 

Datum konání: středa 15. února 2012 od 15:30 do 18:30 hodin. 

Místo konání: malá zasedací místnost úřadu. 

Přítomni členové (řazeno abecedně): Exnerová Blanka, Iva Hájková, MUDr. Kazdová Zita, 

Dr. Zdeňka Ladová, Mach Petr, RNDr. Roušar Pavel, PhDr. Schmidt Miloš, Voříšek Zdeněk. 

Omluveni: Ing. Černá Lucie, Ing. Kohoutová Radoslava. 

 

Program: 

1. Využití divadelního sálu ZŠ  

2. Způsob propagace aktivit 

3. Anketa 

4. Akce v muzeu, knihovně 

5. Různé 

 

 

Jednání vedl předseda komise, kterým je na základě usnesení RMČ35/0593/12 ze dne 24. 1. 

2012 pan Petr Mach. Komise byla přejmenována z původního názvu Komise pro spolupráci, 

osvětu, kulturu (KSOK) na Komisi volnočasových aktivit (KVA), tajemnicí komise byla 

jmenována paní Iva Hájková, všichni členové zůstávají ve stejném složení. Iva Hájková 

zaslala všem členům k připomínkování nový jednací řád komisí s termínem pro vyjádření do 

7. 3. na email: iva.hajkova@praha21.cz. 

 

 

Zápis 

 

Kontrola zápisu z jednání 4. 1. 2012: 

- 16. 1. se uskutečnilo setkání NNO ohledně Grantového systému MČ ve velké zasedací 

místnosti úřadu. Účastnilo se 17 organizací - 28 členů. 

- 18. 1. se uskutečnilo veřejné fórum, na které byla přítomna většina členů komise. Ti 

potvrdili užitečnost fóra a naději, že v podobných setkáních a iniciativách bude RMČ 

pokračovat, aby se mohla o představách a připomínkách občanů dovídat v přímém 

kontaktu s nimi. Bohužel se fóra nezúčastnili ve větším počtu opoziční členové 

Zastupitelstva, což bude, spolu s nekorektním jednáním některých zúčastněných, 

předmětem snah o zkvalitnění podobných shromáždění v budoucnu. 

- Blanka Exnerová a Zita Kazdová vypracovaly podklad pro shromažďování 

zajímavých osobností Újezdu nad Lesy s určením kategorií.  

         Zašlou všem členům k vyjádření, popř. k doplnění 

 

- 28. 2. se uzavírá nominace v kategoriích Občan roku 2011 a Čestný občan MČ 2011. 

  Iva Hájková zašle informaci o možnosti nominace všem NNO 
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ad 1) 

Protože v dopoledních hodinách je sál prázdný, bude ZŠ a MŠ nabídnuta možnost k jeho 

využití pro divadelní představení, která by se konala v divadelním sále. Školy budou osloveny 

s možností výběru pro školní rok 2012/2013.   

           Zajistí Iva Hájková se Zdeňkem Voříškem 

 

Divadelní spol. Krvik Totr  bude oslovena s nabídkou možnosti založení ochotnického 

divadelního kroužku při MČ .      

         Zjistí Zdeněk Voříšek 

 

Divadelní sál bude nabídnut k pořádání seminářů, besed, vzdělávacích aktivit atd. pražským 

NNO. Bude sestaven seznam možných NNO, která budou oslovena.   

       Seznam zajistí Zita Kazdová a Petr Mach 

 

ad 2) 

Bude vypracován seznam, kam by bylo možno umísťovat letáky s nabídkami akcí MČ, 

mediálních zpráv, popř. reklam.             

         Zajistí Zdeněk Voříšek, doplní Iva Hájková 

 

Informační vývěsky MČ jsou na autobusové zastávce Blatov směrem do Prahy, u Penny, u 

pošty, zdravotního střediska, autob. zastávek na konečné autobusů na Rohožníku a před 

úřadem. Komise doporučuje zjistit možnost umístění další vývěsky v PFD Level (pozn.: 16. 

2. bylo zjištěno, že zdejší nájemce má záměr instalovat ke vchodu reklamní světelné tabule 

s možností umístění pozvánek MČ). Další světelná tabule by mohla být umístěna ve vstupních 

prostorách zdravotního střediska na Rohožníku.      

        Zjistí u pana Zemana Iva Hájková 

 

Komise dále doporučuje tato místa: 

- autobusová zastávka u Lidlu (spolupráce OMI) 

- u nádraží Klánovice (spolupráce s MČ Klánovice) 

          Zjistí Iva Hájková, Zdeněk Voříšek 

 

ad 3) 

Zdeněk Voříšek upozornil na stále klesající počet návštěvníků koncertů a divadelních 

představení, které pořádá MČ, proto navrhuje vypracování anketního lístku s umístěním na 

www.praha21.cz . Občané by se mohli vyjádřit k tomu, jaký žánr by je zajímal a za jak 

vysoké vstupné, co jim brání v tom, že na koncerty a představení nechodí, atd.. Návrh otázek 

ankety bude zaslán k vyjádření všem členům KVA a pak umístěn na webu MČ. Informace o 

možnosti vyplnění anketního lístku bude umístěna v březnovém ÚZ.   

                Zajistí Zdeněk Voříšek 

 

Pan starosta uvedl, že MČ bude v pořádání koncertů konkurovat nájemce PFD Level, protože 

bude mít nižší vstupné i s  možností zakoupení občerstvení. Z tohoto důvodu navrhuje 

spolupráci s nájemcem na  možnost domluvy předplatného nebo VIP vstupenek pro občany. 

(Pozn. dne 16. 2. se účastnili jednání s nájemcem Iva Hájková a Zdeněk Voříšek. Bude 

vypracován návrh oboustranné spolupráce, který bude předložen komisi k vyjádření. Výstup 

bude zpracován pro RMČ společně s návrhy využití divadelního sálu, nejdříve bude 

předloženo KVA.) 

http://www.praha21.cz/
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               Zajistí Iva Hájková, Zdeněk Voříšek 

 

Náměty člena komise: PFD Level je nové společenské středisko, ve kterém je možnost 

občerstvení s dělitelným provozem (kavárna, sál). Je vhodné pro setkání, koncerty, taneční, 

divadlo aj.. Divadelní sál školy má dispoziční čas mimo provoz školy. Vhodný pro přednášky 

s větší návštěvností (spíše nabízet směrem Praha-východ a pod.), je v něm možnost šatny, 

WC, malého občerstvení. Nevhodné pro pražské zájemce - vysoké požadavky. Za vhodné 

považuji zejména kino, dětská a ochotnická představení. Forma nabídky pro Magistrát, 

inzerci, nabídka film. produkcí, TV, reklamní šoty, konkurzy či v malém pořady jako Krauz, 

Šíp, autorská čtení a besedy se spisovateli (ve spolupráci s MK) a pod. Soutěže hudební, 

divadelní, folklorní např. pro mládež aj. 

 

ad 4) 

Petr Mach zjistí u pí. Koubkové možnost pořádání autorského čtení v knihovně. 

Zdeněk Voříšek zjistí u pí Hüttnerové možnost divadla na Den seniorů (1. 10.). 

Pan Schmidt informoval o vernisáži „Samospráva a její orgány“, která se otevírá v sobotu18. 

2. v 10 hodin v muzeu. Zita Kazdová zašle emailovou pozvánku všem NNO, Iva Hájková 

občanům (kontakty z veřejných jednání). Další akce se koná v muzeu dne 24. 3. od 14 hodin u 

příležitosti „Den učitelů“, kdy vystoupí 40ti členný pěvecký sbor učitelů, od 10 hodin bude 

zahájena výstava o tradicích místního školství. Okolo 1. 6., na Den dětí, se bude konat bienále 

tvorby dětí 6 – 15 let. 

 

ad 5) 

Různé: 

- Pan Mach osloví pana Cieplého Aleše, předsedu NNO Pagoda – deskové hry s možností 

využití v MČ. 

- Paní Hájková požádá všechny NNO o zaslání ročního plánu jejich akcí. 

- Pan starosta informoval o možnosti vytvoření fondu MČ, který by se využíval na podporu 

kultury v MČ. Sponzor by měl nějaké možnosti protihodnot. 

- Paní Exnerová s panem Machem seznámili členy KVA se záměrem uspořádat pro občany 

neformální diskuzní setkání všech zastupitelů s občany.  

 

Příští setkání se koná dne 13. 3. od 15:30 hodin v malé zasedací místnosti 

 
Zapsala dne 17. 2. Iva Hájková 

Schválil: dne 24. 2. Petr Mach 
 

 


